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Zápis č. 5/2015 Zastupitelstva  
obce Bělkovice-Lašťany 

 
ze zasedání Zastupitelstva obce Bělkovice-Lašťany dne 16. 9. 2015 

v budově č. p. 248 v Bělkovicích-Lašťanech 

Zahájení 

Přítomní zastupitelé při zahájení zasedání Zastupitelstva obce Bělkovice-Lašťany 
(dále jen „ZO“): počet 13.  

Omluvena – Mgr. Lubomír Sklenář, Ing. Věra Schnaubeltová  

ZO bylo zahájeno v 17:00 hodin. 

Ing. Tomáš Němčic (dále jen „starosta“) přivítal všechny přítomné a uvedl,  
že zasedání ZO bylo řádně svoláno a je přítomna nadpoloviční většina členů ZO 
a ZO je tedy usnášeníschopné. 

Ze zasedání ZO je pořizován zvukový záznam pro potřeby obce, k dispozici je 
zvukový mikrofon.  

Zápis z předchozího ZO byl ověřovateli ověřen a program ZO byl zveřejněn po 
dobu stanovenou zákonem, tedy alespoň 7 dní před zasedáním zastupitelstva 
obce. Zapisovatelkami a skrutátorkami byly zaměstnanci obecního úřadu paní 
Tomanová a paní Pavlinská. 

1. Procedurální body 

Volba návrhové komise  

Navrženi: Mgr. Jana Mayrwögerová, pan Michal Arbeit, pan Jiří Kaňkovský  

Hlasování o návrhové komisi:  

pro: 11  proti: 0  zdrželi se: 1 

Volba ověřovatelů zápisu 

Navrženi: pan Jaroslav Pudel, Ing. Josef Zoula 

Hlasování o návrhu ověřovatelů zápisu:  

pro: 10  proti: 0  zdrželi se: 2 

 

Přihlásil se o slovo pan David Berka a podal námitky proti zápisu ze 
zastupitelstva, které bylo dne 03.09.2015. Sdělil, že v zápise nebyly 
zaznamenány jeho výroky, a to v bodu 6, kdy požádal o předložení tabulky 
s doplněnými údaji o odměnách pro zastupitele. A dále podal námitku, že v bodu 
diskuze sdělil požadavek na zveřejnění předání zápisu z výrobních výborů. 

Starosta sdělil, že o námitkách se hlasuje na příštím zasedání, což po upozornění 
paní PhDr. Skarupské PhD., bylo potvrzeno, že je dnešní ZO. 
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Na ZO se dostavil zastupitel Ing .Marek Sobek. 

Následně starosta přečetl část zápisu z minulého zasedání a sdělil, že se bude 
hlasovat o námitkách.  

Zastupitelé hlasovali o námitkách od pana Davida Berky.  

Námitka č. 1  

Pan David Berka požádal o předložení barevné tabulky s údaji o odměnách pro 
zastupitele“ 

Hlasování o námitce č. 1:  

pro: 5  proti: 4  zdrželi se: 4 

Námitka č. 1 nebyla přijata. 

Námitka č. 2  

Pan David Berka požádal o zveřejnění zápisu z výrobních výborů při přípravě PD 
průtahu obce. 

Ing. Marek Sobek se vyjádřil ke kostkové komunikaci, že chtěl, aby bylo vytvořen 
základní finanční rámec s dopadem na rozpočet, jestli obec bude pro variantu 
s maximální nebo minimální.  

Pan místostarosta sdělil, že bude svoláno veřejné projednání ke „kostkové“ 
v sokolovně dne 24.09.2015. Zde bude přítomen pan projektant, budou pozváni 
všichni občané, kteří bydlí podél předmětné komunikace a mohou přijít i ostatní 
občané. 

Dále se ukončila diskuze a hlasovalo se o námitce č. 2  

Hlasování o námitce č. 2:  

pro: 6 proti: 0  zdrželi se: 7  

Námitka nebyla přijata 

Starosta navrhl zařadit několik nových bodů pro jednání na ZO, neboť se tyto 
nashromáždili a v ZO je potřeba je nyní projednat.  

Starosta navrhl nový bod č. 4 do programu: 

„Smlouva o poskytnutí podpory ze SFŽP a OPŽP“.  

Starosta odůvodnil zařazení bodu tím, že byla evidována na obci Smlouva 
odeslaná ze SFŽP na projekt  Obec Bělkovice-Lašťany – biologicky rozložitelný 
odpad. V rámci této dotace byla signifikována smlouva ze strany fondu a očekává 
se schválení příslušným orgánem obce, což je zastupitelstvo.  

Hlasování pro zařazení bodu č. 4 do programu: 

pro: 12  proti: 0  zdrželi se: 1  

Bod č. 4. „Smlouva o poskytnutí podpory ze SFŽP a OPŽP“. 

Bod byl zařazen do programu. 

Starosta navrhl zařadit bod č. 5 pro jednání na ZO do programu: 
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„Smlouva o zřízení věcného břemene na uložení distribuční sítě 
v Lašťanech při akci „Uložení veřejného osvětlení dále jen „VO“ do země u 
jídelny“. 

Starosta odůvodnil zařazení bodu tím, že Návrh smlouvy byl přijat na obecním 
úřadě a jedná se o akci, která byla provedena v roce 2014. Nyní už jde jen o 
uzavření smlouvy o věcném břemenu. Smlouva budoucí byla schválena v ZO 
v předchozích letech.  

Hlasování pro zařazení bodu č. 5 do programu: 

pro: 12  proti: 0  zdrželi se: 1  

Bod č. 5. „Smlouva o zřízení věcného břemene na uložení distribuční sítě 
v Lašťanech při akci „Uložení VO do země u jídelny“. 

 

Starosta navrhl po projednání v RO zařadit bod 6 s názvem rozpočtové opatření 
č. 6. dle předložené  přílohy . 

„Rozpočtové opatření č. 6“ 

Toto upravuje možnosti v položkách rozpočtu na podporu ochrany pc a přístupu 
k serveru obce. Je třeba posílit položky z důvodu nákupu příslušenství, kterým 
bude server zabezpečen a nákupu stravenek pro zaměstnance. 

Hlasování pro zařazení bodu č. 6 do programu: 

pro: 11  proti: 0  zdrželi se: 2  

Bod č. 6. „Schvaluje rozpočtové opatření č. 6 – viz příloha č. 4.  

 

Starosta navrhl zařadit bod č. 7 pro jednání na ZO do programu: 

Pověřit kontrolní výbor provedením kontroly aktuálního využití všech 
pozemků“ 

Starosta uvedl, že na RO bylo projednáno doporučení pro zastupitelstvo zařadit 
tento bod z důvodu, že byly zjištěny v oblasti inventur a smluvních vztahů určité 
nesrovnalosti, K tomuto sdělil pan Mgr. Radim Čtvrtlík PhD, že termín se mu zdá 
krátký, a že si nedokáže představit práci, kterou úkol obsahuje.  

Hlasování pro zařazení bodu č. 7 do programu: 

pro: 8  proti: 0  zdrželi se: 5  

Bod č. 7. „Pověřit kontrolní výbor provedením kontroly aktuálního využití 
všech pozemků“. 
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Starosta navrhl zařadit bod č. 8 pro jednání na ZO do programu: 

„Pověřit finanční výbor zajistit návrh rozpočtu pro rok 2016“. 

Starosta uvedl, že na RO bylo projednáno doporučení pro zastupitelstvo, a to 
zajistit návrh a schválení rozpočtu roku 2016 v letošním roce.  

V předchozích období nebyl rozpočet projednán a schválen do konce roku na 
další rok a naopak opakovaně bylo nastaveno rozpočtové provizorium. V rámci 
tohoto navrhuje pověřit finanční výbor zajištěním návrhu rozpočtu.  

Hlasování pro zařazení bodu č. 8 do programu: 

pro: 12  proti: 1  zdrželi se: 0  

Bod č. 8. „Pověřit finanční výbor zajistit návrh rozpočtu pro rok 2016“. 

Starosta seznámil přítomné s upraveným programem dnešního zastupitelstva a 
dal hlasovat o schválení programu ZO ve znění: 

1. Procedurální body: volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu, 
schválení programu zasedání 

2. Veřejnoprávní smlouva na poskytování dotací z rozpočtu obce – viz příloha č. 
1 

3. Možnosti výstavby nové základní školy  
4. Smlouva o poskytnutí podpory ze SFŽP a OPŽP – viz příloha č. 2 
5. Smlouva o zřízení věcného břemene na uložení distribuční sítě v Lašťanech 

při akci „Uložení VO do země u jídelny“ – viz příloha č. 3 
6. Rozpočtové opatření č. 6/2015 – viz příloha č. 4 
7. Pověřit kontrolní výbor provedením kontroly aktuálního využití všech pozemků.   
8. Pověřit finanční výbor zajistit návrh rozpočtu pro rok 2016. 

Diskuze 
 

Hlasování o schválení upraveného programu ZO: 

pro: 12  proti: 0  zdrželi se: 2  

Přijaté usnesení: 

Schvaluje: upravený program zasedání zastupitelstva obce 

2. Veřejnoprávní smlouva na poskytování dotací z rozpočtu 
obce – viz příloha č. 1 

Starosta uvedl bod, který byl předmětem posledního ZO. 
Paní PhDr. Helena Skarupská PhD., myslím, že smlouva je složitá a 
komplikovaná a že poslala jednodušší návrh. 
Pan David Berka počátek smlouvy by se měl opravit na 01.01.2015. 
PhDr. Helena Skarupská PhD. má právní problém, že je uvedeno slovo „projekt“.  
Starosta sdělil, že slovo projekt nahrazuje pojem účelu v žádosti.  
Dále následovala diskuze o pojmosloví jako např. co je to udržitelnost. 
Ing. Marek Sobek podal protinávrh, kdy navrhuje, aby byl použit vzor návrhu 
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smlouvy zaslaný dokument od paní PhDr. Skarupské PhD. 

Hlasování o protinávrhu pana Ing. Sobka: 

pro: 5  proti: 8  zdrželi se: 0 

Přijaté usnesení: 

Protinávrh nebyl přijat. 

Hlasování o bodu 2 ZO: 

pro: 8  proti: 5  zdrželi se: 0 

Přijaté usnesení: 

Schvaluje veřejnoprávní smlouvu na poskytování dotací z rozpočtu obce – viz 
příloha č. 1. 

3. Možnosti výstavby nové školy.  

Starosta sdělil, že po projednání návrhu bodu v RO navrhuje usnesení 
v takovémto znění.  

Revokovat usnesení zastupitelstva obce č. 2/2015 bod. 6  

 
Původní usnesení: 

 
Ukládá: radě obce vypracování zadání pro studie nové školy včetně odhadu 
nákladů a vypsání soutěže o architektonické návrhy školy (studie). Zjistit 
informace o pozemcích a možnostech změn územního plánu pro budoucí 
výstavbu školy. Vypracovat návrhy možného financování výstavby školy.  

Termín: do 30. 5. 2015. 

 
Starosta sdělil, že nové usnesení by mělo znít v tomto duchu: 

 
Ukládá: radě obce zpracovat odhad nákladů výstavby nové školy. Zjistit 
informace o pozemcích a možnostech změn územního plánu pro možnou 
výstavbu nové školy. Vypracovat návrhy možného financování výstavby školy bez 
dotačních titulů. 
Termín: do 30. 4. 2016 
 

Starosta odůvodnil návrh usnesení tím, že dotační tituly pro výstavbu nové školy 
nejsou a úvěr z banky lze řešit maximálně do výše 40 mil.  

Místostarosta představil informace a tabulku předpokládaného rozpočtu obce s  

důvody, které neumožňují zvažovat  a realizovat výstavbu nové školy z úvěru a 
bez dotačních titulů.  

Potřebnou výši 74,8 mil. Kč na stavbu nové školy banky v ČR naší obci 
neposkytnou, vzhledem k poměrovým ukazatelům možného budoucího zadlužení 
obce. Maximální částka, kterou banky nabízejí je okolo 40 mil. Kč, což je 
nedostatečné. Dále při  předpokládaných ročních příjmech obce okolo 25 mil. Kč 
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a výdajích na běžný provoz cca 20 mil. Kč by splátky na úvěrů byly ve výši 4,96 
mil. Kč a vyčerpal by se celý rozpočet. Došlo by k zastavení veškerého dalšího 
rozvoje obce, což zásadně odporuje neopominutelnému úkolu a cíli, jemuž musí 
obec podřídit veškerou svoji existenci a chování tzn. " Pečovat o všestranný a 
dlouhodobý rozvoj svého území a potřeb všech svých občanů“!  Dále by úvěrová 
zadluženost obce překročila doporučené hodnoty. 

Ing. Martin Sadílek sdělil, že bylo  řešeno v komisi rozvoje obce, jakým způsobem 
lze řešit novou školu a jaké by měly být další varianty. Pokud nebude škola, zda 
se vydat řešením oprav a rekonstrukcí stávajících. Je to vše o možnostech financí 
a o určení směru od ZO. 
Místostarosta sdělil, že není možno řešit jen jednu část potřeby rozvoje obce a je 
nutné vyřešit vizi obce, kdy doposud chybí strategický plán. 
Dále proběhla diskuze o nastavení nového usnesení tohoto bodu.  
Rozprava byla ukončena, starosta přečetl nový návrh usnesení  
 

Ukládá radě obce  

a) sledovat průběžně možnosti dotace pro výstavbu nové školy. 

Hlasování o bodu programu a) 

pro: 12  proti: 0  zdrželi se: 1 

b) navrhnout řešení úprav stávajících školních budov. 

Hlasování o bodu programu b) 

pro: 11  proti: 0  zdrželi se: 2 

 

Revokuje usnesení zastupitelstva obce č. 2/2015 bod. 6  

Původní usnesení: 
 

Ukládá: radě obce vypracování zadání pro studie nové školy včetně odhadu 
nákladů a vypsání soutěže o architektonické návrhy školy (studie). Zjistit 
informace o pozemcích a možnostech změn územního plánu pro budoucí 
výstavbu školy. Vypracovat návrhy možného financování výstavby školy.  
Termín: do 30. 5. 2015. 

Hlasování o bodu programu c) 

pro: 11  proti: 0  zdrželi se: 2 

Přijaté usnesení: 

I. Ukládá: radě obce 

a) sledovat průběžně možnosti dotace pro výstavbu nové školy, 

b) navrhnout řešení úprav stávajících školních budov. 

II. Revokuje usnesení zastupitelstva obce č. 2/2015 bod. 6  

Původní usnesení: 
Ukládá: radě obce vypracování zadání pro studie nové školy včetně odhadu 
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nákladů a vypsání soutěže o architektonické návrhy školy (studie). Zjistit 
informace o pozemcích a možnostech změn územního plánu pro budoucí 
výstavbu školy. Vypracovat návrhy možného financování výstavby školy.  

     Termín: do 30. 5. 2015. 

 

4. Smlouva o poskytnutí podpory ze SFŽP a OPŽP 

Starosta přednesl informaci o poskytnuté dotaci na nákup kompostérů a 
štepkovače, že dotace byla ve výši 90% a že kompostéry byly předány občanům.  
Smlouva o poskytnutí dotace byla předána zastupitelům jako materiál do ZO.  

Hlasování o bodu programu 

pro: 12  proti: 0  zdrželi se: 1  

Přijaté usnesení: 

Schvaluje: uzavření smlouvy č. 15245174 o poskytnutí podpory ze Státního 
fondu životního prostředí ČR v rámci Operačního programu Životního prostředí a 
pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy – viz příloha č. 2. 
 

5. Smlouva o zřízení věcného břemene na uložení distribuční 
sítě v Lašťanech při akci „uložení VO do země u jídelny“  

Starosta uvedl informace o věcném břemeni a bez diskuze se hlasovalo. 

Hlasování o bodu programu 

pro: 12  proti: 0  zdrželi se: 1 

Přijaté usnesení: 

Schvaluje: uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IE-12-
8002755/VB-004 mezi ČEZ Distribuce, a.s. a obcí Bělkovice-Lašťany na zřízení 
a vymezení věcného břemene v pozemcích parc.č.898/2, 898/3, 898/4, 898/6, 
924/2, 928/1, 928/5 vše v k.ú. Lašťany  v rámci akce „Jídelna – přepojení NNk“ 
za cenu 23 400Kč bez DPH – viz příloha č. 3.  

6. Rozpočtové opatření č. 4/2015 – viz příloha č. 4  

Místostarosta uvedl obsah rozpočtového opatření č. 5. Dále se hlasovalo bez 
diskuze. 

Hlasování o rozpočtovém opatření č. 6/2015  

pro: 10  proti: 0  zdrželi se: 3  

Přijaté usnesení: 

Schvaluje: rozpočtové opatření č.6/2015 – viz příloha č. 4.  
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7. Pověření kontrolního výboru provedením kontroly aktuálního 
využití všech pozemků obce  

Starosta uvedl návrh plynoucí z jednání  RO. Návrh pro ZO zní tak, že v inventuře 
došlo ke zjištění nesrovnalostí ve stavu pozemků a také  smluv k nim vázaným. 
Na základě tohoto navrhuje RO  zastupitelstvu pověřit zjištěním skutečného stavu 
kontrolní výbor.    

Mgr. Radim Čtvrtlík PhD., se zeptal jakým způsobem kontrolu provést a jaký by 
měl být celkový obsah, neboť tento není upřesněn v zadání. 

Místostarosta sdělil, že  inventura zjistila existenci pozemků v majetku obce, které 
jsou zdarma smluvně pronajímány nebo zapůjčeny a RO navrhuje v rámci 
povinnosti obce pečovat o majetek obce s péči řádného hospodáře pověřit 
kontrolní výbor k činnosti.  Obec musí zajistit, aby její majetek byl využíván a 
„neležel ladem“. 

Ing. Marek Sobek sdělil, že informace o smlouvách jsou na obci a je tedy otázka 
jestli řešit smlouvy o výpůjčce a o pronájmu. 

Ing. Marek Sobek se zeptal na inventuru, a že si není jist, co bude kontrolní výbor 
kontrolovat.  

Starosta sdělil, že je možné, že někdo využívá pozemky jinak, než je ve smlouvě 
např. nějaké polnosti atd. Vedou ho k tomu informace, které se k němu dostávají  

Mgr. Radim Čtvrtlík PhD. sdělil, že neví, jak přesně by tyto kontroly měly probíhat.   

K tomuto pan Jaroslav Pudel sdělil, že například existují pozemky, které jsou 
vedeny  jako účelové komunikace a slouží jako zahrady. 

 

Hlasování o bodu programu  

pro: 8  proti: 0  zdrželi se: 5 

 

Přijaté usnesení: 

Pověřuje kontrolní výbor zastupitelstva obce k provedení kontroly dle povinnosti 
obce nakládat s majetkem obce s péčí řádného hospodáře:  

- aktuálního využití všech pozemků v majetku obce včetně smluvních vztahů 
(výpůjček a pronájmu pozemků v majetku obce). 

Termín do 15.11.2015 

8. Pověření finančního výboru zajistit návrh rozpočtu pro rok 
2016 

Starosta sdělil zastupitelům informaci o přípravě rozpočtu pro rok 2016, který by 
měl být schvalován v letošním roce tak aby v dalším roce nemuselo být znovu 
rozpočtové provizorium, tak jako tomu bývalo v minulosti. Finanční výbor by měl 
zpracovat návrh rozpočtu do konce října 2015.  
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Hlasování o návrhu bodu programu 

pro: 9  proti: 0  zdrželi se: 4 

Přijaté usnesení: 

Pověřuje: finanční výbor zastupitelstva obce zajistit návrh rozpočtu pro rok 2016 
Termín do 31.10.2015  

 

Starosta požádal pana Davida Berku, aby se zdržoval při jednání na místě, že 
hlasování a součty pak působí chaoticky. 

 

Diskuze 

PhDr. Skarupská PhD. se dotázala na úklid  ulice, kde bydlí. Bylo odpovězeno 
panem místostarostou, že zbytkový štěrk bude uklizen.  

Dále se dotázala na chodníky v ulici k „hrušce“ Zdali je už rozhodnuto a zda se 
zpracuje řešení, neboť to bylo v rozpočtu.  

Starosta sdělil, že projekt není zpracován a po věcné diskuzi v RO a komisi RO 
byly upřednostněny chodníky v jiné části obce, např. kolem parlamentu. 

Dále se PhDr. Skarupská PhD. dotázala, jak je to s územním plánem, neboť se jí 
dotazují občané, zdali se něco posunulo v projednávání. 

Starosta sdělil, že je termín zpracovatele do 15.11.2015  a v případě nedodržení 
termínu budou řešeny sankce. V letošním roce to nevidí reálně na schvalování. 

Pan Mgr. Radim Čtvrtlík PhD. dotazoval, jak to bylo hackerským útokem na 
obecní data a jestli o tom je něco bližšího a  jaké ztráty byly zaznamenány. 

Starosta odpověděl, že bude podáno trestní oznámení na neznámého pachatele 
a že úřad zasáhl hacker a  zakryptoval  data. Zrcadlení serveru bylo též 
zakryptováno a chybí zálohované data od loňského roku. Dost věcí se bude 
muset provést ručně.  

Následně doplnil místostarosta, že proběhla schůzka se zástupci firem, které  
provádí údržby pc a softwaru a  budeme muset nastavit jiným způsobem 
zálohování. Dále konstatoval, že neprobíhaly zálohy dat uživateli jednotlivých  
agend. 

Pan Sobek se dotázal, proč nebyl doplněn bod do programu ZO – projekt 
„kostková cesta“  Starosta odpověděl, že nejsou upřesněny majetkové záležitosti 
v oblasti chodníků a vjezdů. 

Pan Ing. Marek Sobek se dotazoval na parkovací místa, která jsou nedostatečná 
a proto i omezující pro lidi. A myslí si tedy, zdali není lepší řešit maximální a 
minimální variantu parkovacích míst na zastupitelstvu. Dále má za to, že se to 
nechce diskutovat, a že se tak ztrácí čas dalším projednáním s občany, kdy jim 
mohly být představeny varianty s max. a min. úpravami parkování. 

Pan místostarosta se důrazně ohradil proti tomu, aby bylo sdělováno, že se 
nějaké parkovací místa odškrtávaly na obci. Proběhla dotazníková akce a 
projektant výsledky zapracoval do upraveného projektu. Dále budou občané 
pozvání na veřejné projednání předmětného projektu do sokolovny a poté na 
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další osobní setkání zájemci o jednání přímo s projektantem. 

Pan Jiří Kaňkovský sdělil, že je dobré, že to projedná veřejnost a hlavně pro ty, 
kterých se to týká. Hlavní třída by měla nějak vypadat a ne „aby tam byla 
hromada betonu“ a  myslí si, že projednání s občany právě tomuto účelu poslouží. 

Ing. Marek Sobek opakovaně sdělil, že nemá nikdo mandát k určení počtu míst. 

Dále se diskutoval stav konkrétních míst - např. Restaurace u Dočkalů.  

Ing. Marek Sobek se zeptal, jak to bude probíhat na jednání s projektantem a kdo 
bude o tom finančním rámci rozhodovat. Kdo bude kde stát a jaké místa budou 
k dispozici. 

Starosta sdělil, že bude vše projednáno na jednání s občany a všichni občané 
budou mít možnost se vyjádřit. 

Starosta sdělil, že se nebude jednat o přepracování celého projektu. Dále sdělil, 
že celý projekt bude možné shlédnout na webu obce. 

Paní Berková se zeptala, zdali budou moci na jednání přijít všichni občané nebo 
jen ti, kterých se to týká. A dále se dotázala, jaký je průměr kruhového objezdu. 

Starosta sdělil, že budou moci přijít všichni občané, kteří chtějí. Přesný rozměr 
kruhového objezdu neví, ale jde o to, aby kruhový objezd splnil parametry pro 
bezpečné projetí.  

Dále byly diskutovány jednotlivé místa v projektu, jako autobusové zastávky, 
přechody, místa pro přecházení atd.. 

Pan David Berka se dotazoval na zaměstnanecké místo na obci, zdali bude 
vyhlášeno výběrové řízení a zda bude funkce tajemníka a dále na místo údržbáře.   

Starosta odpověděl, že v nejbližší době bude výběrové řízení na nové místo. Dále 
sdělil, že se dotazoval na Svaz měst a obcí a další instituce na funkci tajemníka a 
nebyly mu sděleny příliš pozitivní informace.   Ustanovení funkce tajemníka pro 
velikost naší obce  a rozsah agent, které zajišťuje  nebyla doporučena. Starosta 
dále sdělil, že by nové místo mohlo být vyhlášeno jako vedoucí místo. 

PHDr. Helena Skarupská PhD. sdělila, že naše obec by si už zasloužila postoupit 
z „jedničkové“ obce a že demografický vývoj k tomu nasvědčuje. 

Ing. Marek Sobek požádal o zaslání dokumentů k tajemníkovi, neboť ví, že funkce 
byla v ZO řešena. Dle usnesení ZO by tedy tajemník měl být,  pokud nebudou 
další skutečnosti nasvědčovat jinak.  

Mgr. Radim Čtvrtlík PhD. se dotázal, do kdy budou pracovat zaměstnanci VPP. 

Pan místostarosta sdělil, že pracovníci zde jsou do 31.10.2015 a že starosta 
intenzivně jedná o dohodě na prodloužení na dalších 6 měsíců s úřadem práce.  
Uvolněné místo údržbáře na obci nebude obsazováno pokud se podaří s úřadem 
práce prodloužit dohodu o zaměstnávání pracovníků VPP. 

Starosta shrnul počty pracovníků a doby, kdy pracovali a  sdělil, že návrh 
prodloužení dohod s pracovníky VPP bude předložen u 3 pracovníků. 

Pan David Berka se dotázal na kostky vypadnuté z vozovky u křižovatky u 
Dočkalů, jestli budou opraveny. 

Pan místostarosta sdělil, že oprava komunikace proběhla v ten den ráno v rámci 
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záruky dodavatelskou firmou.  

Ing. Marek Sobek navrhl, aby ZO se konalo častěji než 1x za 3 měsíce, že se mu 
to zdá, jako dobré řešení i vůči lidem, že se mohou dotazovat a není tak pozdě, 
jako minule. 

Starosta sdělil, že je možné se setkat např. 1x za 2 měsíce, aby nebyly ZO tak 
dlouhé a moc bodů k projednání a dotázal se také na možnost posunutí ZO na 17 
hodin od příště. Tento návrh se zastupitelům moc nezamlouval a důrazně žádali, 
aby byly zachovány původní časy, tj. čtvrtky od 18 hodin. 

Starosta poděkoval všem za účast a ukončil diskuzi a zároveň celé ZO.  
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návrhová 
komise 

x     x x   x   x   x   x      x         x   x   x   x   11 0 1 

Ověřovat. 
zápisu 

x     x x   x   x   x   x      x           x x   x   x   10 0 2 

Námitka p. 
Berky 
k zápisu 1. 

  x x   x     x   x   x  x     x      x    x   x  x    x  5 4 4 

Námitka p. 
Berky 
k zápisu 2. 

x   x   x     x   x   x   x    x      x     x   x x     x 6 0 7 

Zařazaní 
bodu 

Smlouva o 
dotaci 

x     x x   x   x   x   x      x      x   x   x   x   x   12 0 1 

Zařazení 
bodu VB 

služebnost 
x     x x   x   x   x   x      x      x   x   x   x   x   12 0 1 

Zařazení 
bodu 

Rozpočtov
é opatření 

6 

x     x x   x   x   x   x        x    x   x   x   x   x   11 0 2 

Zařazení 
bodu 

Pověření 
kontrolní 

výbor 

x     x   x x   x   x   x        x      x x   x     x x   8 0 5 

Zařazení 
bodu 
finanční 
výbor 

x    x  x   x   x   x   x      x      x   x   x   x   x   12 1 0 
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Schválení 
programu 

x     x   x x   x   x   x      x      x   x   x   x   x   11 0 2 

Vzor 
veřejnoprá

vní 
smlouvy 
původní 

x    x   x  x   x   x   x       x      x  x   x    x  x   8 5 0 

Vzor 
veřejnoprá

vní 
smlouvy 

protinávrh 

 x  x   x    x   x   x   x     x      x    x   x  x    x  5 8 0 

Revokace 
škola a 

x     x x   x   x   x   x      x      x   x   x   x   x   12 0 1 

Revokace 
škola b 

x     x x   x   x   x   x      x      x   x   x     x x   11 0 2 

Revokace 
škola c 

x     x x   x   x   x   x      x      x   x   x     x x   11 0 2 

Smlouva o 
dotaci 

x     x x   x   x   x   x      x      x   x   x   x   x   12 0 1 

VB 
složebnost

i 
x     x x   x   x   x   x      x      x   x   x   x   x   12 0 1 

Rozpočtov
é opatření 

6 
x     x x   x   x   x   x        x    x   x   x     x x   10 0 3 
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Pověření 
kontrolní 

výbor 
x     x   x x   x   x   x        x      x x   x     x x   8 0 5 

Pověření 
finanční 
výbor 

x     x   x x   x   x   x        x    x   x   x     x x   9 0 4 
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ZO bylo ukončeno ve 19:25 hodin dne 16. 9. 2015. 

 

  

 

-----------------------      ------------------------         ------------------------- 
ověřovatel     starosta    ověřovatel 
 

 


